
 

Vragenhalfuurtje        

 

Onderwerp: Huishoudelijke hulp. 

 

Raadsvergadering: 21 september 2017 

Gesteld door: CDA / M. Krikhaar  

Portefeuillehouder: Hetty Tindemans 

Teammanager: Paul Schuylenburg 

Deadline: 21 september 2017 

 

Vraag: 

 

Voor wat betreft het bieden van huishoudelijke hulp is de overgang naar het nieuwe 

systeem in volle gang.  

Zorgaanbieders nemen zelf contact op met de inwoners. We horen, dat mensen die eerst 

4 uur hulp hadden, nu 2 uur krijgen. Hoe kan het, dat het zelfde werk ineens in 2 uur 

wordt gedaan?  En waarom geen 2,9 uur? Er wordt hen niet aangeboden dat ze meer 

uur kunnen krijgen, en onder welke voorwaarden. Als dat al wel wordt gedaan, is 
hen gezegd, dat ze voor de andere uren dan een andere hulp krijgen.  

Hoe gaat dit uitpakken? en hoeveel onrust betekent het wel niet? 

Hoe monitort u nú de werkwijze van de zorgaanbieders ? Grijpt u in?  

Ongetwijfeld bellen inwoners met vragen en klachten naar de gemeente. Wat doet u 
hiermee? 

 

 

Antwoord: 

 

 


